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Dagsorden: 

1. Problematik vedr. fodboldmål 

2. Storkerede 

3. Placering af bærbuske 

 

             Tilstede:   

                      Steen Søndergaard – Bent Møller – Jannik Dipo Knudsen – Ove Holst 

                      Afbud fra: Lykke Nielsen og Hanne Bacher 

 

Ad. 1: 

På foranledning af en henvendelse fra nogle beboere på Skovbrynet, som fandt de nuværende fodboldmål 

på det sydlige fællesareal til gene for deres udsigt, drøftede bestyrelsen problemet.  

Bestyrelsen fandt det afgørende, at der fortsat kan spilles fodbold på fællesarealet og, at hensynet til de få 

må vige for hensynet til de mange. Der var således enighed om, at der fortsat skal være fodboldmål på det 

sydlige fællesareal. Der var dog også enighed om, at de nuværende fodboldmål var ved at være udtjente og 

kunne trænge til udskiftning. Der vil derfor blive indkøbt nogle ny og pænere fodboldmål. 

 

Ad.2: 

Bestyrelsen har modtaget forslag fra et medlem, om etablering af en storkerede i foreningens område.  

Forslaget tages med på næstkommende generalforsamling.  

 

Ad.3: 

Som opfølgning på generalforsamlingsbeslutningen om etablering af mere varieret fauna i foreningens 

område, vil der blive indkøbt et antal bærbuske til udplantning på det sydlige fællesareal ved ”kyssebænken”. 
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